
卡特彼勒（吴江）
有限公司

卡特彼勒（吴江）有限公司（“卡特彼勒吴江”）于 2011 年 7 月成立于苏州市

吴江区，工厂占地面积为 110,466m2，生产 300 系列小型液压挖掘机供应中国市场

和全球市场。

在工厂成立初期，卡特彼勒吴江工厂只生产 306 和 307D 两种型号的小型液压挖掘

机。为了满足中国客户“高收益，低油耗”的生产需求，卡特彼勒建筑机械事业部(BCP)
于 2013 在吴江工厂发布新产品——E 系列小型液压挖掘机。目前，卡特彼勒吴江工厂

生产六种型号的 E 系列小型液压挖掘机，分别是303.5E CR，305.5E2，306E2，307E2，

卡特彼勒（吴江）有限公司

地 址：江苏省吴江经济开发区新字路 668 号

邮 编：215200 
电 话：(86-512) 6319 9000

（同津大道和新字路交叉口）

308E2和307E2 Tier 4F。



卡特彼勒吴江团队致力于打造世界最佳的卡特彼勒工厂，引领行业并
为客户创造更大价值。为了实现这一目标，卡特彼勒吴江工厂一直践行“精
益”制造准则。作为一个高效凝聚的团队，卡特彼勒吴江工厂汇集了来自
美国、英国、日本、中国等国家的 212 名员工。

2011.7
工厂成立。

2010.11.18
工厂举行奠基仪式。

2012.19
第一批机器发运。

2012.4.23
工厂成功发运第 2,000 台机器。

2013.6.6
工厂发布新型 E系列小型液压挖
掘机。

2014.2.27
卡特彼勒吴江工厂获得卡特彼勒

集团“最佳生产运营新公司”提

名奖。

2014.7.15
工厂成功发运第 5,000 台机器。

2012.3.24
工厂举行开幕典礼。

2012.9.11
第一批机器出口。

2013.5.24
工厂获得 ISO 9001认证。

2011.10.17
第一台小型液压挖掘机（307D）
成功下线。

2011.7
工厂搬入新厂房生产。

卡特彼勒（吴江）有限公司

卡特彼勒吴江工厂在卡特彼勒行动价值观的基础上承担社会责任，促

进知识分享和传播，保护环境和自然资源并推动基本的人道主义援助。卡

特彼勒吴江积极履行企业社会责任，关注社会公益。自 2011 年起，卡特彼

勒吴江工厂员工积极参与卡特彼勒基金会公益林的种植和养护工作，还通

过企校合作支持苏州本地院校，并积极参与本地社区的社会公益活动。

2015.2.5
荣获 2014 年度卡特彼勒“最佳

生产运营新公司”主席奖。

获得卡特彼勒集团“最佳生产

运营新公司”提名奖。

大事记

2015.3.10
获得卡特彼勒质量管理体系认证。

2015.10.19
307E2 Tier 4 Final 产品首次出

口美国。

2015.7.15
工厂成功发运第 5,000 台机器。
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Caterpillar (Wujiang) 
Ltd.
Established in July 2011, Caterpillar (Wujiang) Ltd. (“Caterpillar Wujiang”) is based in Wujiang District, Suzhou in East 
China’s Jiangsu Province. The facility has a construction area of 110,466 m2 and specializes in the production of 300 
series mini-hydraulic excavators for China and global markets. 

Caterpillar (Wujiang) Ltd.
Address: No. 668 Xinzi Road, Wujiang Economic Development Zone, 
Jiangsu Province, China
Post code: 215200  
Tel: (86-512) 6319 9000 

The facility opened producing two types of mini-hydraulic excavators, 306 and 307D. In response to 
increasing demand of Chinese customers for higher performance and lower operating costs, the facility 
began production of E-series mini-hydraulic excavators in 2013. Today, six types of E-series mini-
hydraulic excavators are produced at the facility: 303.5E CR,305.5E2,306E2,307E2,308E2 and 307E2 
Tier 4F.



Caterpillar Wujiang strives to be a world-class Caterpillar facility, creating value for 
customers and ensuring a leading position in the industry. Caterpillar Wujiang is committed 
to practicing Lean Principles and fostering a highly engaged, global team of 212 employees 
from the U.S., UK, Japan and China. 

Caterpillar (Wujiang) Ltd.

2011.7
Caterpillar Wujiang was established.

2010.11.18
Held foundation laying ceremony.

2012.4.23
Shipped the 2,000th machine.

2013.6.6
Held the E-series launch ceremony.

2014.2.27
Nominated for Caterpillar Chairman’s 
Award for Operational Excellence.

2014.7.15
Shipped the 5,000th machine.

2012.3.24
Held the grand opening.

2012.9.11
Began exporting products.

2013.5.24

2011.10.17

2011.11.7
Moved into new facility for production.

2012.19
.

Milestones

Building on Caterpillar's Values in Action, Caterpillar Wujiang takes corporate social 
responsibility seriously by focusing on knowledge and education, protecting environment 
and natural resources and promoting humanitarian aid. Caterpillar Wujiang has 
participated in the Caterpillar Foundation Charity Forest project since 2011, supported 
Suzhou local schools through enterprise-school cooperation, and actively attended local 
communities’ social responsibility activities. 

2014.2.27
Nominated for Caterpillar Chairman’s 
Award for Operations Excellence.

2014.7.15
Shipped the 5,000th machine.

2015.2.15
Won the 2014 Chairman’s Award for 
Operations Excellence – New Facility.

2015.3.10
Achieved the certification from 
Caterpillar Quality Management 
System (CQMS).

2015.10.19
Exported the 307E2 Tier 4 Final to the 
U.S..
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